



# Dansk Politihundeforening

## Område 6

---

Referat fra områdebestyrelsesmøde den 15. februar 2018 i Taastrup Kulturcenter.

Fremmødte:

Helsingør: Jean, Jørn

Birkerød: Anette, Leif

Frederiksværk: Torben B., Torben J.

København: Klaus

Roskilde: Jesper

Taastrup: Christian, John, Camilla

Skovbo: Keld, Finn Benny, Torben N.

Derudover: Torben, Mette, Maj-Britt og Mikkel

### 1. Godkendelse af referat fra sidste områdebestyrelsesmøde

Referatet blev godkendt uden kommentarer

### 2. Tilføjelser/ændringer til dagsorden

Ingen tilføjelser eller ændringer til dagsorden

### 3. Meddelelser fra områdelederen

Områdelederen berettede om DM, som efter egen mening var et veltilrettelagt og godt arrangement. Område 6 var fint repræsenteret med 10 hundeførere og 8 dommere/figuranter, og resultatmæssigt gjorde området en rigtig god figur med flere podiepladser. Og en tak til Torben P. fra Skovbo der trådte til som figurant i nødens stund, da en 10'er figurant forstuede sin fod.

Unghund 2 blev afholdt i Birkerød, og også denne konkurrence var vel tilrettelagt. Den bød på mange hele og halve oprykninger.

### 4. Godkendelse af vedtægter for områdekassen

Vedtægterne blev godkendt.

---

Områdeleder: Mikkel Othar Olsen, e-mail: [mikkelothar@gmail.com](mailto:mikkelothar@gmail.com), tlf. 5192 0391

Områdekasserer: Maj-Britt Andersen, e-mail: [omr6kass@hotmail.com](mailto:omr6kass@hotmail.com), tlf.

Bankdetaljer: Danske Bank reg. 1551 konto 8348 111

[www.phomraade6.dk](http://www.phomraade6.dk)



# Dansk Politihundeforening

## Område 6

---

### 5. Områdekassereren fremlægger revideret regnskab

Områdekassereren gennemgik årets regnskab, og dette blev godkendt. Efterfølgende blev der diskuteret kommende udgifter, da områdets egenkapital er svindende. Det blev besluttet at fjerne tilskuddet til dommermødet, og selv lade de deltagende klubber betale for dette (75 kr. per deltager)

Der blev om hvorvidt indtægterne kan øges ved at sætte kontingent og startpenge op og nedsættelse af tilskud til forplejning. Det blev besluttet at afvente repræsentantskabsmødet i forhold til refusion til området.

### 6. Indkomne forslag

Ingen indkomne forslag

### 7. Kursusaktivitet

Der bliver ikke afholdt dommeruddannelse i 2018 i området, da der kun var 1-2 tilkendegivelser fra klubberne.

Instruktøruddannelsen forventer og håber på temadage i 2018.

En opfordring til klubberne om at få de uddannede figuranter ud til konkurrencerne.

### 8. Udtagelseskonkurrencer 2018

Kriminaludtagelsen - 25. august 2018 arrangeres af Frederiksværk. Forventet antal hunde: 3-4

Vinderudtagelsen - 26. august 2018 arrangeres af Skovbo. Forventet antal hunde: 15-16

Patruljeudtagelsen - 2. september 2018 arrangeres af Taastrup. Forventet antal hunde: 10-12

Klubberne finder overdommere til område 5. Område 5 og 6 har byttet rundt på overdommervirksomheden ift. Bornholm, således område 6 tager oprykningskonkurrencerne og område 5 tager udtagelseskonkurrencerne.

### 9. Unghund 2 2018 - Søndag den 4. november 2018

Arrangeres af Roskilde. Forventet antal hunde: 22-24

---

Områdeleder: Mikkel Othar Olsen, e-mail: [mikkelothar@gmail.com](mailto:mikkelothar@gmail.com), tlf. 5192 0391

Områdekasserer: Maj-Britt Andersen, e-mail: [omr6kass@hotmail.com](mailto:omr6kass@hotmail.com), tlf.

Bankdetaljer: Danske Bank reg. 1551 konto 8348 111

[www.phomraade6.dk](http://www.phomraade6.dk)



# Dansk Politihundeforening

## Område 6

---

### 10. Valg:

Valg til områdekassen:

Torben B. fra Frederiksværk var villig til genvalg til posten som områdekasserersuppleant og modtog valget.

Tine fra Taastrup var villig til genvalg til posten som revisor, og modtog valget trods sygdom.

### 11. Repræsentantskabsmøde den 3. marts

Det indkomne forslag vedr. øvelse 10 blev diskuteret, og endte med afstemning om hvorvidt område 6 skal stemme for eller imod forslaget. 4 stemte for og 9 imod. Område 6 stemmer derfor ikke for det indkomne forslag.

### 12. Dato for næste områdebestyrelsesmøde er den 13. september 2018

### 13. Dato for ordinært områdemøde - 8. marts 2018 i Birkerød

### 14. Evt.

Der blev opfordret til at tage problemet med skovarealer i forbindelse med bidearbejde op på repræsentantskabsmødets eventuelt, således det kan belyses at der kan forekomme problemer ift. de kombinerede øvelser, især hvor øvelse 10 ligger i forlængelse eller førend rundering.

Ift. udvælgelse af dommere/figurant til DM var der et ønske om mere gennemsigtighed i begrundelserne.

Referent Mikkel Olsen

---

Områdeleder: Mikkel Othar Olsen, e-mail: [mikkelothar@gmail.com](mailto:mikkelothar@gmail.com), tlf. 5192 0391

Områdekasserer: Maj-Britt Andersen, e-mail: [omr6kass@hotmail.com](mailto:omr6kass@hotmail.com), tlf.

Bankdetaljer: Danske Bank reg. 1551 konto 8348 111

[www.phomraade6.dk](http://www.phomraade6.dk)